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ZAPISNIK 2. SJEDNICE UČITELJSKOG VIJEĆA 

održane 23. rujna 2024. godine s početkom u 11:15 sati 

u Koncertnoj dvorani Umjetničke škole Poreč, Kandlerova 2 

 

Nazočni: Saša Šolić, Aleksandar Lukić, Romina Legović, Karla Šain, Vilijana Šugar, Antonella 

Šimonović, Marijana Gulić, Daniela Zgrablić, Ivana Katunar, Sanel Jusić, Matija Poropat, 

Andrea Viljanac, Mia Marenić, Diego Vitasović, Alisa Cvitan, Suzana Ursić, Anamarija Škara 

Youens, Andreja Široki, Jenny Brković, Aleksandra Orbanić, Anamarija Lovrečić, Sandra 

Šustereiter, Tamara Ignjatović, Mirjana Siladić, Haris Brković, Matea Beotić, Diego Goldin, 

Alen Bernobić, Zdravka Teklić i ravnateljica Sanjica Sara Radetić.  

Nenazočni opravdano: Olga Čehić, Jerko Crljenko, Eni Severović, Hrvoje Hleb, Tena 

Andrijević, Karlo Musinov, Eleonora Magdalena Vrdoljak i Igor Čupković. 

 

Sjednica je započela u 11:15 sati uvodnom riječju ravnateljice Sanjice Sare Radetić, po 

ustanovljenom kvorumu Učiteljskog vijeća. 

 

Dnevni red:  

1. Usvajanje Zapisnika 1. sjednice Učiteljskog vijeća 

2. Zamolbe 

3. Izviješće o radu za šk. god. 2023./2024.  

4. Prijedlog Godišnjeg plana i programa za šk. god. 2024./2025. 

5. Prijedlog Školskog kurikuluma za šk. god. 2024./2025. 

6. Prijedlog godišnjih nagrada HDGPP-a 

7. Samovrednovanje škole – Školski razvojni plan 

8. Razno 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.  

 

Ad. 1) Usvajanje zapisnika 1. sjednice Učiteljskog vijeća 

Ravnateljica Sanjica Sara Radetić je konstatirala da je zapisnik 1. sjednice Učiteljskog vijeća 

održane 4. rujna 2024. godine dostavljen u privitku poziva te molila nazočne da iznesu eventualne 

primjedbe ili prijedloge na zapisnik.   

Primjedbi ili prijedloga nije bilo, tako da se donosi slijedeći 

Zaključak: Zapisnik 1. sjednice Učiteljskog vijeća od 4. rujna 2024. godine je jednoglasno 

usvojen. 

 

Ad. 2) Izviješće o radu za šk. god. 2023./2024.  

Ravnateljica Sanjica Sara Radetić je upoznala je prisutne s Izvješćem o radu za školsku godinu 

2023./2024. s naglaskom na 74 održana koncerta te 40 osvojenih nagrada na raznim 

natjecanjima.  
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Pohvalila je sve učitelje za aktivnost u radu s djecom te za sudjelovanje na brojnim 

gostovanjima i natjecanjima kao i za sudjelovanje učitelja na velikom broju seminara i stručnih 

usavršavanja.  

Zaključak: Članovi Učiteljskog vijeća upoznati su s Izvješćem o radu za školsku 2023./2024. 

godinu te su prihvatili istog. 

 

Ad. 3)  Prijedlog Godišnjeg plana i programa za šk. god. 2024./2025. 

Ravnateljica Sanjica Sara Radetić prezentirala je prisutnima Godišnji plan i program rada za 

školsku godinu 2024./2025. Naglasila je da je u ovu školsku godinu upisano ukupno 328 

učenika.  

U vezi kalendara rada, predložila je datume za svečanost podjele svjedodžbi kako slijedi: za 

završne razrede podjela svjedodžbi i koncert u večernjim satima u srijedu, 2. srpnja 2025. 

godine, a za sve ostale razrede podjela svjedodžbi bit će u četvrtak, 3. srpnja 2025. u vremenu 

od 9 do 10, a nakon toga su planirani upisi u 1. razred. Napomenula je da se svi učenici koji 

završe razred trebaju upisati u viši razred.  

Nadalje, ravnateljica je predložila datum za drugi upisni rok koji će biti 27. kolovoza 2025. 

godine što je sve Učiteljsko vijeće jednoglasno podržalo.  

Vezano za planirane aktivnosti, ravnateljica je istaknula koncert koji je održan u petak, 21. rujna 

2024. u Bazilici. Pohvalila je odaziv svih jer je bilo puno učenika, učitelja i roditelja. Zatim je 

istakla sljedeći koncert koji će se održati u Istarskoj sabornici 3. listopada 2024. u 19 sati uz 

poziv svima da dođu i uživaju u vrhunskoj glazbi.  

Za Dan škole ove godine je planirano više aktivnosti. Središnja svečanost obilježavanja odvijat 

će se u svibnju 2025. godine – svečana sjednica bila bi 19. svibnja 2025., a 20. svibnja bio bi 

glazbeni program. Koncert bi se održao u Bazilici ili u Kazališnoj dvorani POUP-a. S obzirom 

da je organizacija koncerta u Bazilici proceduralno zahtjevnija, potrebno je već početkom 

ožujka poslati program u Biskupiju. Od drugih aktivnosti u sklopu obilježavanja 50. obljetnice, 

ravnateljica je naglasila da će se tijekom nastavne godine, mjesečno održavati koncerti učitelja, 

i glazbenika prijatelja Škole u sklopu ciklusa koncerata povodom 50. obljetnice Škole. Izrazila 

je zadovoljstvo i zahvalu na prijedlog učitelja što će u tom ciklusu sudjelovati i sami učitelji 

Škole. 

Za ovogodišnje obilježavanje Dječjeg tjedna (od 7. do 13. listopada) određen je datum – utorak, 

8. 10. u 17 sati plesna predstava na Roxyiju (u slučaju nepovoljnog vremena bit će u Kazalištu). 

Za to se priprema glazbeni i plesni program. 

Ravnateljica je zatim upoznala prisutne s pozivom na Konvenciju slobodnog vremena Capycon 

koju organizira udruga Capybara, a koja će se održati u OŠ Finida u subotu, 26. 10. 2024. 
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godine. Kvartet harmonika pozvan je na otvorenje ovog događaja, a škola bi mogla sudjelovati 

sa svojim izlagačkim štandom. Pozvala je prisutne da razmisle i predlože kako bi se mogli 

prezentirati na samoj Konvenciji.  

Što se tiče ostalih događaja planiranih u Godišnjem planu i programu, ravnateljica je navela 

važnije događaje tijekom godine te pozvala prisutne da svojim idejama i prijedlozima obogate 

pojedine događaje (npr. koncerte pod maskama).  

Ravnateljica je na kraju naglasila da je ove godine u Godišnji plan i program rada škole uvršten 

i Školski preventivni program koji je po važećim propisima Škola dužna implementirati.  

Zaključak: Učiteljsko vijeće je upoznato s prijedlogom Godišnjeg plana i programa za školsku 

godinu 2024./2025. te se složilo s istim.  

 

Ad. 4) Prijedlog Školskog kurikuluma za šk. god. 2024./2025. 

Ravnateljica Sanjica Sara Radetić je upoznala prisutne s prijedlogom Školskog kurikuluma za 

školsku godinu 2024./2025. Posebno je pohvalila usklađenost pri planiranju termina među 

odjelima i organiziranju posebnih projekata.  

Zaključak: Učiteljsko vijeće je upoznato s prijedlogom Školskog kurikuluma za školsku 

2024./2025. godinu te se složilo s istim. 

 

Ad. 5) Prijedlog za Godišnju nagradu HDGPP-a 

 

Ravnateljica Sanjica Sara Radetić je za ovogodišnju nagradu HDGPP-a predložila učiteljicu 

Andreju Široki uz detaljan opis njenog rada. Godišnja nagrada HDGPP-a se može dodijeliti za 

višegodišnje uspješno djelovanja u području glazbenog i plesnog odgoja, obrazovanja i kulture, 

a može se dodijeliti i za pojedino osobito znanstveno ili stručno pedagoško ostvarenje.  

Zaključak: Prisutni članovi Učiteljskog vijeća su jednoglasno prihvatili prijedlog ravnateljice 

da se ove godine za Godišnju nagradu HDGPP-a predloži učiteljica Andreja Široki.  

 

Ad. 6) Samovrednovanje škole – Školski razvojni plan 

Ravnateljica je iznijela i upoznala prisutne sa Školskim razvojnim planom. Pohvalila je Tim za 

kvalitetu koji je dao dobre i kvalitetne prijedloge. Pojasnila je kako postoji više načina za 

provedbu samovrednovanja. U planu je tijekom godine provesti anketu s učenicima i za 

roditelje, kao i za učitelje. Rezultati ovih anketa bit će dragocjeni za planiranje i osmišljavanje 

budućih aktivnosti i rada u školi te unapređenja rada škole.  
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Ad. 7) Razno 

Roditelji učenika _____________ dostavili su zamolbu Učiteljskom vijeću za pohađanje zbora. 

Roditelji mole da se učenik oslobodi obveze pohađanja orkestra u glazbenoj školi te da mu se 

uvaži pohađanje zbora u OŠ Poreč. Razlog je problem u udaljenosti i organizaciji prijevoza 

učenika. Učiteljsko vijeće je pozitivno odgovorilo i prihvatilo zamolbu roditelja. 

Nadalje, ravnateljica je posebno naglasila važnost upoznavanja i suradnje s roditeljima s ciljem 

da se svakom djetetu pomogne na najbolji mogući način. Važno je razgovarati s roditeljima 

(uvijek dati prednost razgovoru “uživo”), razviti dobar odnos s roditeljima kako bi se roditelj s 

punim povjerenjem prvo obratio učitelju u slučaju potrebe.  

Ravnateljica je potom posebno pohvalila učitelja Harisa Brkovića koji izvrsno radi s učenicom 

koja ima teškoće u razvoju i teže savladava nastavno gradivo. Isto tako, pohvalila je i učitelja 

Alena Bernobića koji izvrsno radi s učenicima u orkestru te pohvalila sve učitelje, a posebno 

učitelja Matiju Poropata koji odlično radi s učenicima na solfeggiu te učenici vole solfeggio i 

učitelja.  

Učitelj Haris Brković je iznio potrebu opremanja malog školskog studija kao 

multifunkcionalnog  prostora s audio opremom za snimanje. Ravnateljica je potvrdila da je to 

u planu za iduću kalendarsku godinu te zamolila prijedloge i ponude.  

Ravnateljica je na kraju napomenula da će ostale važne informacije redovito slati učiteljima 

putem elektronske pošte i oglasne ploče. 

Ravnateljica se zahvalila svima a trudu i suradnji i poželjela uspješan rad.  

Sjednica je završila u 12:45 sati. 

 

 Zapisničar:        Ravnateljica: 

           Zdravka Teklić                           Sanjica Sara Radetić 

 

       _________________                                                           ______________________ 

 

 

 

KLASA: 007-04/24-03/7 

URBROJ: 2163-6-57-34-24-2    

Poreč, 23. rujna 2024. godine 


